



Asure Security

Integrated Information Security Managed Services

管理資訊保安 應對監管要求

Asure Security of HKBN Enterprise Solutions (HKBNES) offers a suite of managed multi-functional security services with advanced threat prevention technology, certified security professionals and a round-the-clock security operations center (SOC), customers can easily safeguard their networks and systems, whilst staying within regulatory compliance.

香港寬頻企業方案 Asure Security 資訊保安管理服務結合進階威脅防護技術、認證的資訊保安專業人員和全天候運作的資訊安全監控中心(SOC),以全面的資訊保安管理服務讓企業廿四小時維持高水平的資訊保安,並應對監管機構的保安要求,保護網絡和系統安全

Features and Benefits



功能及優點



All-in-one Information Security
Managed Services

全方位資訊保安管理服務

Get up and running in no time with all-inclusive packaged services

Asure Security 一應俱全,企業可隨時啟用管理服務



Round-the-clock Monitoring 全天候監控

Round-the-clock monitoring of customers' networks by ISO 27001 certified SOC and network security professionals

由專業網絡保安人員於ISO 27001認證的資訊安全監控中心 (SOC) 全天候為客戶監控網絡



Well-defined Process 明確流程

Well-defined security information and event management (SIEM) process

清晰明確的安全資訊和事件管理(SIEM)流程



Customised Solutions <mark>度身訂造</mark>

Bespoke solutions and innovative technology for regulatory compliance

提供度身訂造的解決方案,協助企業應對監管機構的保安 要求



Top-the-Class Threat-proof Tech 採用業界頂尖技術

Stay protected by top-of-the-class unified-threat-management (UTM) firewall and advanced threat prevention (ATP) technology

採用業界頂級的整合式威脅管理(UTM)防火牆和先進威 脅防護(ATP)技術



Reliable Professional Expertise 車業風版

Network engineers are certified by world-class vendors to ensure outstanding service reliability

網絡工程師團隊擁有多家世界級網絡科技供應商的認證, 服務可靠

Inform customer about the incident

通知客戶有關事故

技術概覽

Workflow of Asure Security Asure Security 的工作





Enhanced SIEM and Proactive Protection Uplifting Security Level 強化安全資訊和事件管理(SIEM)及主動防護功能以提升保安水平



Security Assessment and Advisory 安全評估與諮詢

In accordance with stipulated security levels and industry-specific requirements, a systematic evaluation will be conducted to assess the customer's network and systems. Security enhancement recommendations will be provided to ensure compliance with regulations.

Collect log from Security Gateway

從網絡安全閘道收集事件記錄

因應客戶所需的既定安全標準及行業法規,有系統地評估客戶 系統及網絡是否符合相關要求及法律準則,並提供安全建議。



Vulnerability Scanning

Regular network checks are undertaken to identify known vulnerabilities and to recommend remediation actions.

透過定期掃瞄,檢測出所知的資訊保安漏洞,並給予修補 建議。



Identify the log that

meets any incident's criteria

識別符合事故條件的記錄

Regular Compliance Check 政策遵從檢視

Regular network review helps identify security weaknesses or misconfigurations based on industry benchmarks, e.g. HIPAA, PCI, SOX, ISO27001, and provide useful recommendations to bolster regulatory compliance.

按照業界指標(如HIPAA、PCI DSS、SOX、ISO27001等) 定期檢測網絡系統是否存有錯誤設定或資訊保安漏洞,並提供 強化建議。



Penetration Testing

Authorised simulated attacks are conducted to find security weaknesses in a customer's network environment.

授權專業資訊保安團隊模擬駭客攻擊方式,對企業進行各種 入侵攻擊測試,找出各種潛在弱點。

Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net, 了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要,為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract. Nothing in this publication forms any part of any contract. © HKBN Enterprise Solutions 2023, All Rights Reserved.